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Výpis z jednání výboru TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

červen 2023 
 

Přítomni: Marek Škvor, František Nerad, Ladislav Fiala, Eduard Špalek, Petr Florián, Kamil 

Krejcárek, Milan Škvor 
 

Hosté: Jan Müller, Jiří Škvor, Martin Novák (RK) 
 

 

 

• Diskuze nad stavem hrací plochy – nelze zavlažovat, čekáme na čerpadlo 
 

• Hotel Akademie Naháč věnuje 12 lahví vína pro oslavence v rámci výroční VH 
 

• Urgence úhrad členských a hráčských příspěvků 
 

• Nefunkční zavlažovací vozík – objednána nová turbína (ca. 6 000Kč) 
 

• Koupě nepoužitého mrazáku od M. Kůrkové do koliby (2.000Kč) 
 

• Na kina a turnaje rozšíříme nabídku v kolibě o hranolky a popcorn a uvidíme, jaký bude 

zájem 
 

• Nový trenér P. Šimáček – výše odměny, uzavření DPP – schváleno 6 hlasy 
 

• Snížení výše hráčského příspěvku pro studenty na 600Kč – schváleno 6 hlasy 
 

• FK Kavalier Sázava již nemá přes původní dohodu zájem o sdružený tým dorostu 
 

• Schůzka s vedením TJ JAWA Divišov (14.června v Ostředku) – dohoda o vytvoření 

sdružených týmů mladší a starší přípravky pro sezónu 2023/24 
 

• Podání přihlášky do soutěží OFS Benešov pro sezónu 2023/24 – dospělí + MP + SP + Pohár 

OFS – schváleno 7 hlasy 
 

• Diskuze o možných posilách – vytipované oslovíme 
 

• Obec Ostředek podpořila Sokolský den zaplacením pohárů a medailí (5.350,50Kč) 
 

• Plán příprav na Sokolský den (24.června) 
 

• Příprava fotbalového áčka na podzimní sezónu začne v úterý 18.července; trénovat se bude 

2 x týdně (ÚT, ČT); záměr sehrát přes soutěží 2 přátelské utkání (Svojetice a Rataje) + pohár 
 

• Přihláška do Hanspaulské ligy MF pro sezónu „PODZIM 2023“ 
 

• Přihláška do soutěží OSST Benešov pro sezónu 2023/24 – 2 týmy dospělých (OP2, OP4) + 

žákovský tým 
 

• Sokolský den (24.června) – vyhodnocení – organizační, finanční i sportovní úspěch (2.místo 

MP); jen škoda, že jsme neměli tým PP 
 

• Diskuze o nutnosti a trase nového vedení vody pro zavlažování z rybníka – získány ústní 

souhlasy Josefa Měchury ml. i SPZV Ostředek a.s. 
 

 

Sepsal  
 

Ing. Marek Škvor 

 


